
BJF Generalforsamling 2021 

(afholdt d. 3. februar 2022, Hotel Refborg, Billund) 

Forud for Generalforsamlingen var foreningen vært med en omgang formidabel Stegt flæsk med 

persillesovs. Der var mødt 25 medlemmer og bestyrelsesmedlemmer frem til årets generalforsamling. 

Corona var netop blevet klassificeret som ”ikke-samfundskritisk” længere, så vi kunne alle mødes fysisk og 

uden restriktioner for 1. gang i 2 år.  

Referat ifølge udsendt dagsorden: 

1. Dirigent: Jens Kruse blev opstillet og valgt. Han kunne konstatere at generalforsamlingen var lovligt 

indvarslet, og dermed beslutningsdygtig. Derefter blev ordet givet til formanden. 

2. Formandens beretning (Helge S. Jensen): 

Året 2021 blev igen præget af aflysninger pga corona, og specielt ærgerligt var det at både trofæaften 

og generalforsamling måtte udsættes til efteråret. Forårets skydninger blev afviklet næsten normalt, og 

bukkekaffe ligeså. Fisketuren måtte også aflyses, men ikke pga corona, men nu var fiskene syge. August 

bragte riffelskydning og flugtskydning som normalt, og en god efterårsjagt ved Kim Eskildsen blev også 

afviklet. Nu ser formanden og vi andre frem til at forhåbentlig normalt 2022.  

 

3. Kassererens beretning (Elisabeth Steinmeyer): 

Igen, et år præget af corona, og mange aflysninger, samt lavere fremmøde. Og store udgifter i 

forbindelse med en glemt varmepumpe i Jægerly kostede dyrt på regnskabet (ca 5.900,- for ca 3 mdr.). 

Men året endte med et beskedent overskud på 1.876,-. 

 

4. Udvalgsberetninger:  

Jagtudvalg (Kim Lassen): Andejagten i Ribe har givet 85 ænder/5 bramgæs (de 65 af ænderne skudt at 

ét medlem/gæst). Jagten hos Kim Eskildsen forløb igen fantastisk, og 13 jægere fik en dejligt dag med 

meget vildt og mange skud. Der lå 55 fugle på paraden efter jagten. Riffeljagt hos Mads Pelsø afholdt 

8/1-22, der blev skudt 1 rålam (1. vildt for en ung nyjæger). Hundefolkene skød en sneppe. Der blev set 

en del dåvildt, men ingen skud til dem. Der arbejdes på endnu en jagt hos Kim Eskildsen og Mads Pelsø 

i den kommende sæson. Red. Kim Eskildsen: 12. november 2022, 1600,-/mand.  

Husudvalg (Kim Lassen): Klubhuset stort set ikke brugt udover til generalforsamlingen, der blev dyr pga 

en glemt varmepumpe på 20 grader C.  

Hundeudvalg (Kim Lassen): Der er 8 hunde af forskellige racer til træning i Billund Ridecenter.  

Skydeudvalg (Kim Rasmussen): Forårets riffelskydning afviklet næsten normalt, dog med mindre 

deltager antal end vanligt. Grisebane i april – aflyst, Sporting i Riis i august – aflyst. Riffel i august, samt 

hjortebane i Måde i september, som normalt. Der blev også afviklet pokalskydning med Hejnsvig og 

Grindsted som vi plejer. Vi er klar igen i 2022 med forhåbentlig fuldt program.  

Aktivitetsudvalg (Kim Rasmussen):  Trofæaftenen i marts 2021 blev udskudt til oktober, hvor det blev 

afholdt sammen med Generalforsamling 2020. Bukkekaffe 2021 blev holdt med Jægerly med udendørs 

morgenmadsbuffet, og fire fine bukke på paraden. Julehyggen i december blev aflyst. Fisketuren ligeså, 

denne gang dog pga en fiskesygdom i fremmarch. Vi håber 2022 kan afvikles helt normalt, hvilket det 

tyder på i øjeblikket.  

 

5. Fastsættelse af kontingent for 2023: Uændret. 

6. Valg af bestyrelse: På valg er Peter Trads (modtager ikke genvalg), samt Elisabeth (modtager genvalg). 

Peter takker af, og Elisabeth blev genvalgt. Dertil kommer to nye bestyrelsesmedlemmer ind i BJF: 

Troels Kirkegaard og Morten Andreasen.  

7. Suppleant til Bestyrelsen: Anette T. Lassen blev genvalgt. 



8. Valg af revisorer: Michele T. Lassen samt Flemming Møller Nielsen valgt, Ny revisor suppleant er: Finn 

Møller Nielsen, da Lars Thomsen træder ud.  

9. Krage/skadeben: Jens Kruse indleverer 9 par til puljen (til næste år). Så ingen uddeling.  

Mårhundepokalen går igen til: Kim Lassen for 7 stk.  

Årets JÆGER pokalen går i år til: Anette Trip Lassen. Stort tillykke med udmærkelsen.  

 

10. Indkomne forslag: ingen 

11. Eventuelt:  

Per Krenk spørger til om der evt kan investeres i egen / mere jagt til foreningen. Svar: vi har i forvejen 

svært ved at leje de jagter ud vi allerede har, så bestyrelsen tror ikke på yderligere faste omkostninger 

til egen jagt evt sammen med andre foreningen er holdbart.  

 

Kl. 20.35 årets generalforsamling afsluttes i god ro og orden.  

 

** 

Referent: Kim Rasmussen 

d. 6. marts 2022 

 

 


